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Skolen i Midten, Nørremarksvej 1, 8783 Hornsyld, 79833100 

Skolebestyrelsesmøde   
 

Mødedato 

17.11.2022 

Mødested/lokale 

SIM -  

Mødet påbegyndt kl. 

17.00 

Mødet afsluttet senest kl. 

19.00 

Deltagere  

Skolebestyrelsen                   Fraværende: Trine, 

  

 

Emne – (ansvarlig) Referat  

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Godkendt.  

2. Valg af ordstyrer 

 

Jette 

3. Elevrådet netop nu. 

Her under tilbagemelding på 

elevrådets undersøgelse af 

ønsker til kantinen. 

(10 min.) 

 

Elevrådet har arbejdet videre med spørgeskemaet om kanti-

nens tilbud.  

Alle elever har haft mulighed for at svare, og besvarelserne 

er nu afleveret til bestyrelsen, som kan bruge dem til det vi-

dere arbejde.  

 

Drøftelse af, at det er irriterende, at for mange oplever, at dø-

ren bliver låst op udefra, når man er på toilettet. Det er der 

fuld forståelse for!  

Det undersøges, hvad der kan gøres.  

 

Snak om bordtennisborde, som elevrådet gerne vil have op at 

stå. De tror dog ikke på, at det kan lade sig gøre at få dem sat 

op på årgangstorvene ovenpå, fordi de tidligere er blevet hur-

tigt ødelagt.  

Der bliver ødelagt for meget på skolen, og derfor er det også 

lidt vanskeligt at prioritere at købe ny underholdning eller 

nye stole.  

7.årgang har fået et bordtennisbord op hos dem. Men derud-

over tror elevrådet faktisk ikke, at det kan lade sig gøre at 

passe på det, som stilles op.  

Det fungerer godt med pantsystemet, hvor man skal aflevere 

sin telefon for at få udleveret det, man skal bruge til at spille 

med.  

 

Vi har brætspil på naturfagstorvet, og elevrådet pønser på at 

lave en ugentlig dag, hvor der er spilcafé i en af pauserne.  

4. Principper for meddelelses-

bog 

(20 min.) 

Rikke 

 

Rikke gennemgik intentionerne bag meddelelsesbogen og de 

formelle krav til den.  

Punktet har været på et personalemøde, og det er bestyrelsen, 

som skal være med til at træffe beslutning om principper for 
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brug af meddelelsesbogen på SIM. Personalets tilbagemel-

dinger kan bruges til at kvalificere arbejdet hermed.  

 

Det er besluttet ved lov, at meddelelsesbogen skal tages i 

brug i indeværende skoleår (som er et prøveår), og den er-

statter elevplanen.  

 

Vi ønsker på SIM at lave en sammenhæng mellem meddelel-

sesbogen og vores elevstyrede skolehjemsamtaler.  

Det er et stort ønske fra forældrene at meddelelsesbogen gi-

ver forældrene bedre muligheder for at følge med i deres 

barns skolegang på en lettilgængelig måde.  

Det må ikke være sådan, at der laves et fokuspunkt, som så 

først evalueres efter et år. Derfor er der fra forældrene be-

kymring for, om det er tilstrækkeligt, at der kun skrives i 

meddelelsesbogen én gang årligt.  

Vigtigt, at der også er fokus på det ikke-fagfaglige – vores 

unge indeholder så meget mere.  

 

Meddelelsesbogen må ikke blive dobbeltdokumentation.  

 

Det er dilemmafyldt, at vi på den ene side gerne vil servicere 

forældrene og orientere dem om deres barns skolegang, og 

samtidig vil vi allerhelst bruge mest tid på at tale med ele-

verne og planlægge god undervisning.  

 

Meddelelsesbogen skal igen på dagsordenen på et personale-

møde, hvorefter det igen sættes på dagsordenen på et besty-

relsesmøde.  

 

Enighed om, at vi skal have lavet screencasts til forældrene, 

så de kan få en indføring i, hvordan de bruger aula og Min-

Uddannelse.  

 

 

5. Suppleanternes deltagelse i 

SKB-møder fremadrettet. 

(10 min.) 

Marianne 

 

Det giver god mening, at vores suppleanter inviteres med til 

bestyrelsesmøderne. Derfor besluttes det at prøve det af.  

Det er et tilbud til suppleanterne, og det er helt ok, hvis de 

ikke ønsker at deltage.  

Marianne ringer til suppleanterne og inviterer dem.  

6. Tilbagemelding fra formæn-

denes dialogmøde med ud-

valget for læring. 

(15 min.) 

Marianne 

 

 

Marianne og AK deltog.  

 

Der blev arbejdet med lokalsamfundsprofilerne. Desværre 

findes der ikke en lokalsamfundsprofil for SIM men kun på 

fødeskolerne.  

 

Information om ”Fra pejlemærker til praksis”. 

 

Udvalgsformanden udtrykte, at hun var ked af processen om-

kring budgetforhandlingerne. De er klar over, at det har ramt 

både personale og forældre på en meget uhensigtsmæssig 

måde.  
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Elevrødder deltager ikke efter pkt. 6. 

7. Tilbagemelding fra for-

mands/skoleledermøde i 

SIM-netværket. 

(10 min.) 

Marianne og Line 

 

 

Det er blevet besluttet, at formænd og skoleledelser mødes 

på den planlagte dato i januar. Denne nye form prøves af.  

Vi vil alle gerne bibeholde det gode samarbejde mellem sko-

lerne – også på bestyrelsesniveau. Derfor er der opbakning 

til at prøve en ny model af, som måske rammer alle fem sko-

ler bedre.   

8. Kantineudvalgets møde med 

kantinen. Punkter til dagsor-

den mv. 

(15 min.) 

Marianne og Anne Katrine 

Tilbagemelding fra eleverne:  

Der er ikke mange af vores elever, som benytter kantinen. 

80% af eleverne køber ikke mad dernede.  

Der er utilfredshed med udvalg og priser.  

Eleverne svarer, at de bruger flest penge på slik og slush-ice.  

Mange elever ønsker sig salater, kyllingespyd, frikadeller og 

risalamande i december.  

Det ville være rart, at man kunne vælge store og små sand-

wiches.  

De ønsker sig en varm ret mindst én gang om ugen. Gerne 

både store og små portioner, så alle har råd.  

 

 

Kunne det være et forslag med varm mad om fredagen, som 

man kan købe madbilletter til i ugens første tre dage? 

Skal der være åbent i alle frikvarterer?  

Vil vi fortsat prioritere at betale tilskuddet til kantinen?  

 

AK tager kontakter Lars Gyberg.  

AK, Marianne og Line deltager i mødet.  

9. Eventuelt Skolen har modtaget 70.000 kroner fra Insero til at styrke na-

turfagene. Det er naturfagslærerne, som har søgt pengene, og 

de glæder sig meget til at shoppe og indrette – og ikke 

mindst til at få involveret eleverne  

 

 

 

 
 

 


